
Besvarelse af spørgsmål nr. 168 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 11. august 2005

Spørgsmål 168: 
"Ministeren bedes oplyse, hvor mange ansøgninger Lægemiddelstyrelsen 
har modtaget vedrørende fritagelse af skift til epilepsikopimedicin." 
 
Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af 22. august 2005 af spørgsmål nr. 
155, hvoraf det fremgår, at Lægemiddelstyrelsen i perioden fra den 1. april 
2005 til ultimo juli 2005 har modtaget i alt 410 ansøgninger om forhøjet 
tilskud til epilepsipræparater. Heraf er 210 ansøgninger imødekommet.  
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